
Arbetsgrupp för planering av Kyrkfjärdens skola                                                                                    
5.4.2018 kl. 16.30 på skolan 

 

Närvarande: 

Merja Olkinuora, bildningschef, ordförande för gruppen 

Jessika Elfving, Kyrkfjärdens skolas rektor -27.1.2018 – sekreterare för mötet 

Mats Lindroos, Kyrkfjärdens skolas vice rektor 

Elina Ahde, tekniska nämndens ordförande  

Annika Holmström, ordförande för bildnings- och välfärdsnämndens svenska sektion 

Petri Nyberg, medlem i bildnings- och välfärdsnämnden 

Marie Bergman-Auvinen, kommunstyrelserepresentant 

 

Sari Wilhola, ordförande för bildnings- och välfärdsnämnden, frånvarande 

 

 

Föredragningslista 

1. Från förra mötet 

2. Tidsplanering framåt: konditionsgranskning  

Anbudsförfrågan har skickats ut och anbud skall lämnas senast 16.4. Så fort skolterminen 

avslutas, görs konditionsgranskningen och rapporten fås i augusti.  

3. Rapport från skolbesöken. 

- Elevrådets representanter har skrivit en hälsning till mötet, med tankar om vad som var 

bra i Sjökulla skola. Eleverna och skolpersonalen uppskattade möblerna som införskaffats 

till den nyrenoverade skolan. Elevvårdsutrymmena uppskattades speciellt av vår 

skolhälsovårdare. 

- Mats berättar om besöket i Opinmäki, Esbo. För- och nackdelar med en nybyggd skola i 

betong med flexibla lösningar.  

4. Synpunkter från personalen, elever och vårdnadshavare samt andra brukare. 

5. Gruppens rapport till kommunstyrelsen (se bilaga 1). Rapporten diskuteras och beslutas 

sändas vidare till styrelsen. Det här vara gruppens sista möte.  

6. Mötet avslutas kl. 18:00 

 

 

 

 


